



قرار رقم (٢١١٤٣٤٩) Resolution No.

In line with the authorities vested in the Audit Committee (AC) by the Board of Directors, reference to a Resolution from the Extraordinary General Assembly Meeting on 26/4/2021, which voted on appointing "Ernst & Young & Partners", (EY) to audit stc 2021 annual accounts, 2021 financial statements of the 2nd, 3rd, 4th quarters, and the 1st quarter of 2022.

AC reviewed the two external auditing firms to audit stc 2022 annual accounts, the financial statements of the 2nd and 3rd quarters of 2022, stc 2023 annual accounts, the financial statements of the 1st, 2nd, and 3rd quarters of 2023, stc 2024 annual accounts, the financial statements of the 1st, 2nd, and 3rd quarters of 2024, and the financial statements of the 1st quarter of 2025. An RFP was issued to auditing firms wishing to audit stc financial statements for 3 years. Proposals of auditing firms were submitted as per the approved scope. The Internal Audit evaluated and compared received proposals taking into account selection criteria. The tendering process resulted in two qualified bids as follows:

إن لجنة المراجعة (اللجنة) بما لها من صلاحيات، وإشارة إلى قرار الجمعية العامة غير العادية للشركة المنعقدة بتاريخ ١٤/٩/١٤٤٢هـ (الموافق ٢٦/٤/٢٠٢١م) المتضمن الموافقة على تعيين مكتب ارنست ويونغ وشركاهم مراجع حسابات الشركة من بين المرشحين؛ وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع (الثاني والثالث والرابع) والسنوي من العام المالي ٢٠٢١م، والربع الأول من العام المالي ٢٠٢٢م.

واستعرضت اللجنة العرض المقدم لترشيح مكتبين لمراجعة حسابات الشركة للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي ٢٠٢٢م، وللربع الأول والثاني والثالث والسنوي من العام المالي ٢٠٢٣م، وللربع الأول والثاني والثالث والسنوي من العام المالي ٢٠٢٤م والربع الأول لعام ٢٠٢٥م، حيث دُعي عدد من المكاتب المتخصصة لتقديم عروضها لمراجعة القوائم المالية، وقدمت جميع المكاتب عروضها بحسب النطاق المعتمد، وأوضحت المراجعة الداخلية أنه تم تحليل العروض المقدمة وإجراء المقارنات اللازمة، والأخذ في الاعتبار عدد من المعايير لاختيار العرض المناسب، وأن عروض المراجعين الخارجيين المؤهلين المناسبة كانت كما يلي:

No	The Firm	2022	2023	2024
1	EY	13,831,500	-	-
2	KPMG	17,525,000	17,515,000	18,381,250

After deliberation and based on the above, AC resolved to:

1. Approve the technical and commercial proposals submitted by (EY) and (KPMG) based on the technical evaluation of these proposals and these firms' experience in the telecommunications industry in general and stc in particular and for their competitive offers in auditing services, Zakat, and Tax consultations.
2. Recommend to the Board of Directors to nominate:
 - A. Ernst & Young & Partners (EY).
 - B. (KPMG).
3. AC recommends to the Board of Directors to submit the nominated External Auditors to the General Assembly to select one of them to audit stc 2022 annual accounts, the financial statements of the 2nd and 3rd quarters of 2022, and the financial statements of the 1st quarter of 2023. AC also recommends considering (EY), as recommended in Item (1) above, given their auditing reputation and experience in stc businesses.

وبعد التداول والمناقشة، وبناءً على ما تقدم؛ قررت اللجنة ما يلي:

1. الموافقة على العروض الفنية والتجارية المقدمة من كلا من مكتب ارنست ويونغ ومكتب كي بي إم جي، وذلك بناءً على التقييم الفني وخبرة مراجع الحسابات في قطاع الاتصالات عامة، وأعمال الشركة بشكل خاص، والاسعار التنافسية في تقديم خدمات المراجعة والاستشارات الزكوية والضريبية.
2. التوصية لمجلس الإدارة بترشيح كل من:
 1. مكتب ارنست ويونغ
 2. مكتب كي بي إم جي
3. الرفع إلى الجمعية العامة لاختيار أحدهما؛ ليتولى مراجعة حسابات الشركة الربعية والسنوية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي ٢٠٢٢م، وللربع الأول من العام المالي ٢٠٢٣م مع التوصية ببناءً على ما جاء في (١) بتعيين مكتب ارنست ويونغ، نظراً لسمعة المكتب ولما يتمتع به من خبرة في أعمال الشركة.

Committee Members	Signature	التوقيع	أعضاء اللجنة
Mr. Waleed I. Shukri			الأستاذ/ وليد بن إبراهيم شكري
Dr. Ammr K. Kurdi			الدكتور/ عمرو بن خالد كردي
Mr. Khaled A. AlAnkary			الأستاذ/ خالد بن عبدالله العنقري
Mr. Medhat F. Tawfik			الأستاذ/ مدحت بن فريد توفيق



عروض أسعار المكاتب
Proposals of Auditing Firms

No	The Firm	2022	2023	2024
1	EY	13,831,500	-	-
2	KPMG	17,525,000	17,515,000	18,381,250